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§ 4  
S:t Erik Markutveckling AB:s förvärv av 
fastighetsbolaget Martin Olsson Fastigheter AB, med 
Postgården 2 och 4, Vasslan 4 och Ängsbotten 8 
Fastställande av bolagsordning 
Val av styrelseledamöter och lekmannarevisor samt 
lekmannarevisorssuppleant 
Dnr 112-1304/2015 

 
Beslut 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

följande. 

1. S:t Erik Markutveckling AB:s förvärv av samtliga aktier i 

Martin Olsson Fastigheter AB (under namnändring), org 

nr. 556027-2972 och därmed tomträtterna Postgården 2 

och 4, Vasslan 4 och Ängsbotten 8, baserat på 

underliggande fastighetsvärde om 605 mnkr och på övriga 

villkor som anges i aktieöverlåtelseavtalet, godkänns.  

2. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge S:t Erik 

Markutveckling AB i uppdrag att genomföra köpen samt 

teckna erforderliga avtal.  

3. Finansiering sker genom nyupplåning från staden till 

gällande villkor. 

4. S:t Erik Markutvecklings lånelimit utökas med 605 mnkr 

för att genomföra förvärvet. 

5. Ny styrelse för Martin Olsson Fastigheter AB (under 

namnändring); org nr 556027-2972 utses enligt följande. 

Till ledamöter: Jonas Schneider (OPOL); ordförande, 

Susanna Höglund (OPOL), vice ordförande, Inger 

Johansson Kjaeboe (OPOL), ledamot. Till suppleanter: 

Sara Feinberg (OPOL), suppleant, Catharina Gyllencreutz 

(OPOL). 

6. Lekmannarevisor och suppleant för denne i Martin Olsson 

Fastigheter AB (under namnändring) utses enligt följande. 

Till lekmannarevisor: Bosse Ringholm (S). Till 

lekmannarevisorssuppleant: Birgitta Guntsch (M). 

7. Ny bolagsordning för Martin Olsson Fastigheter AB (under 

namnändring) godkänns enligt bilaga 3 till utlåtandet. 

8. Paragrafen justeras omedelbart. 
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Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om S:t Erik 

Markutveckling AB:s förvärv av fastighetsbolaget Martin Olsson 

Fastigheter AB, med Postgården 2 och 4, Vasslan 4 och 

Ängsbotten 8. Fastställande av bolagsordning. Borgarrådet 

Wanngård redovisar ärendet i utlåtande 2015:102. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är borgarrådsberedningens förslag. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsberedningens förslag. 
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§ 5  
PM: Minskad dubbdäcksanvändning och bättre 
luftkvalitet i Stockholm 
Skrivelse av Anna König Jerlmyr (M) och Lotta Edholm (FP) 
Dnr 108-603/2015 

 
Beslut 

Skrivelse av Anna König Jerlmyr (M) och Lotta Edholm (FP) 

om ”Minskad dubbdäcksanvändning och bättre luftkvalitet i 

Stockholm” anses besvarad med hänvisning till vad som sägs i 

promemorian. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om minskad 

dubbdäcksanvändning och bättre luftkvalitet i Stockholm. 

Borgarråden Wanngård och Helldén redovisar ärendet i 

promemoria 2015:154. 

 

Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är borgarrådsberedningens förslag. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsberedningens förslag. 

 

 

  


